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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/21-01/22 
URBROJ: 2170-01-09-10-21-12 
Rijeka,  14. 7. srpanj 2021. godine 

 

 
ZAPISNIK 

S 25. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 26. lipnja 2021. godine, s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marino Srdoč Prpić, predsjednik VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč Prpić. 
 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

Dnevni red: 
1. Programi rada za 2022. godinu 
2. Zbor građana Preregulacija smjera prometovanja Kurirski put – Tonžino – Markovići 
3. Pristigli dopisi 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
Usvaja se zapisnik sa 24. sjednice Vijeća MO Srdoči. 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić kaže da predlaže za 2022. godinu iste programe 
kao i u 2021. godini s tim da bi program Dan MO Srdoči – Križevica  preimenovan u Dan MO Srdoči 
kako bi datum bio fleksibilan zbog moguće epidemiološke situacije.  
Zaključak: 

 Svi prisutni vijećnici jednoglasno su se složili da se u 2022. godini  održe sljedeći 
programi: Sport, Dan MO Srdoči te Doček Svetog Nikole 
 
 

AD 2 
Predsjednik vijeća izvještava vijeće o potrebi  odluke vezane uz organizaciju zbora građana. Vijećnici 
se slažu da se najavljeni zbor građana planiran za 29.06.2021. godine odgodi te da se organizira na 
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jesen zato jer je u ovom periodu puno stanovnika odsutno zbog korištenja godišnjih odmora i 
epidemiološke situacije jer tema zbora obuhvaća gusto naseljeno područje. Svi prisutni vijećnici se 
slažu. 
Zaključak: 

 Zbor građana pod nazivom Preregulacija smjera prometovanja Kurirski put – Tonžino – 
Markovići održati će se na jesen 2021. godine 
 

 
 
 
AD 3 
Predsjednik otvara raspravu po zahtjevu gospodina Kavčića iz Ulice Tina Ujevića da  se ukloni 
ukrasno bilje zasađeno na prostoru planiranog nogostupa jer onemogućava prometnu vidljivost. 
Zahtjev je proslijeđen komunalnom redaru, potpuno uklanjanje će se inzistirati kada bude nogostup 
doveden u funkciju.   
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik otvara raspravu po upitu Marka Stilinovića koji kao predstavnik stnara zgrade Dražice 
138 pita ima li MO kakovih saznanja o skoroj izgradnji POS-ovih stanova na tom području te ima li 
kakovih saznanja o potencijalnoj izgradnji parka ili igrališta. Predsjednik kaže da MO nema takovih 
saznanja te upućuje gospodina na nadležne službe urbanizma  te Agencije za poticajnu 
stanogradnju. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči podsjeća vijećnike da po pisanom priopćenju Rijekaprometa za 2 
dana ističe žalbeni rok te počinju radovi na asfaltiranju bijele ceste Tonžino. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te sa odobravanjem očekuje početak radova 
 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznaje vijeće sa dopisom gospođe Maričić koja zbog prometne 
sigurnosti predlaže postavu usporivača prometa na dionici kod Brodokomerca (Miroslava Krleže 16). 
Na istoj dionici i gospodin Bolf predlaže postavljanje usporivača prometa. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, i ove godine se kao i prethodnih tražilo 
postavljanje usporivača prometa na navedenoj lokaciji no do sada je odgovor 
nadležnih službi bio da se ondje usporivači prometa ne mogu postaviti zbog toga što 
tom trasom prometuje autobus 

 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznaje vijeće sa dopisom gospodina Bošnjakovića koji traži da se 
rekonstruiraju ležeći policajci koji se nalaze u ulici Dragutina Tadijanovića a koji su sastavljeni u dva 
dijela te se učine od jednog dijela jer kroz dio koji nema uzdignuće jure motoristi. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati će se dopis nadležnim službama. 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa upitom Andree Fodor Matijević gdje se proziva vijeće da nije uočilo 
da je potrebna slavina za vodu na dječjem igralištu kod OŠ Srdoči te da je odgovorno što u naselju 
ima smeća po ulicama. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, gospođu će se podsjetiti da je odgovor na ovo 
pitanje već dobila jer godinama šalje prijedloge za komunalne prioritete i u 
odgovorima kada ih i MO dobije (studeni) je zborno poslana tablica u kojoj je jasno 
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naznačeno da nadležne službe Grada Rijeke odbijaju prijedlog Vijeća i građana da se 
na toj lokaciji postavi špina za vodu. Gospođu će se obavijestiti da je smeće na ulici 
odraz nekulture naših građana a da se nezaključane baje za smeće nalaze na mnogim 
lokacijama našeg naselja 

 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa dopisom Dušanke Poljak koja moli da se učini nešto na zaštiti stabala 
zasađenih u ulici Mate Lovraka na području parkirališta jer auti oštećuju debla. U prethodnoj 
komunikaciji sa Direkcijom zajedničkih komunalnih djelatnosti nadležna osoba iz hortikulture Parac 
predložila je Poljak da se na tlo postave granitne kocke oko stabala. Predsjednik kaže da je ovo 
prebacivanje loptice jer iako bi granitne kocke omogućile dotok oborina u korijenski sustav stabla ne 
bi ih fizički zaštitila od automobila koji ih udaraju na visini od cca pola metra. Također granitne kocke 
su izuzetno skupo rješenje za koje on kaže mjesni odbor nema poziciju niti mogućnost financiranja. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, gospođu će se poduprijeti u njenim nastojanjima 
da se učini nešto oko zaštite tih stabala no vijeću su ruke vezane i mora se očitovati 
hortikulturna struka koja treba predložiti moguće praktično rješenje 

 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa dopisom gđe Fatur koja kaže da je zbog smještaja kontejnera za 
smeće na nogostup prisiljena sa dječjim kolicima izlaziti na prometnicu gdje se izrazito brzo vozi, 
kao i osobe u invalidskim kolicima i svi drugi ljudi. Radi se o raskrižju ulice Srdoči i Mate Lovraka, 
pored zelene parkovne površine na putu prema Plodinama. 
Zaključak: 

 Uputiti će se upit prema KD Čistoća da se kontejnere izmjesti na način da se ukopaju 
u zelenu površinu koja se nalazi iza kontejnera. Na ovaj način oni bi bili dostupni 
kamionima Čistoće a ne bi tjerali ljude na prometnicu gdje se izrazito brzo vozi 

 
 
Predsjednik kaže da se opet piše Čistoći da počisti ostatke plastike koji su ostali nakon zapaljenja 
baja na autobusnom okretištu u ulici Mate Lovraka u prvim mjesecima 2021. godine. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD 4 
Predsjednik vijeća Marino Srdoč Prpić kaže da je izbio sukob sa referentom direkcije Zajedničkih 
komunalnih djelatnosti koji se direktno  dogovorio sa suorganizatorima karate turnira na 
nogometnom igralištu oko dozvole za puštanjem struje za manifestaciju. Nakon toga isti referent je 
tražio dozvolu od predsjednika vijeća, no predsjednik nije nadležan i nema mogućnost davati takve 
dozvole. 
Uz to manifestacija nije bila organizirana od strane mjesnog odbora, koji ima obvezu godinu dana 
ranije predati plan programa sa svim potrebnim troškovima. Tim slijedom predsjednik vijeća nije niti 
mogao u ime organizatora uputiti zamolbu Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti da se za 
potrebe odvijanja programa rada Vijeća MO Srdoči osigura besplatan priključak i utrošak struje. 
Nakon toga ispalo je da je strujni ormarić provaljen te je predsjednik optužen da je to dopustio i 
dogovorio iako MO nema ključeve od ovog ormarića, predsjednik vijeća ne poznaje vlasnika koji je 
navodno trebao struju te niti nije bio obaviješten o manifestaciji jer nije u organizaciji mjesnog odbora. 
Nakon što je sukob izbio i sve se odigralo tek tada je tajnica mjesnog odbora saznala za to i pokušala 
doći do kontakata svih sudionika te vidjeti tko je tko i tko potrebuje što i može li se što dogovoriti no 
na kraju je završilo sve na način da se tajnicu optužilo da ne poznaje i ne poštuje procedure potrebne 
za dobivanje suglasnosti. Predsjednik vijeća nije zadovoljan sa postupanjem, radom i optužbama 
referenta Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti te ga smatra neprofesionalnim i štetnim za 
ugled Grada.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
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Predsjednik traži da se piše ravnatelju Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti u svezi ključa za 
ormarić sa sklopkom koja služi za ukopčavanje i iskopčavanje reflektora na nogometnom igralištu 
kod OŠ Srdoči. Reflektor je vezan za javnu rasvjetu i gasi se u 22 sata kako ne bi smetao 
stanovnicima koji žive u blizini. Ključ kojim se sklopka podiže za korištenje predsjednik predlaže da 
se čuva u mjesnom odboru ako to ravnatelj odobri. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje te se slaže sa prijedlogom 
 
 
Predsjednik predlaže da se pošalje podsjetnik Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti kojim bi 
se uputila požurnica oko postavljanja klupe koja je trebala biti postavljena u ulici Tina Ujevića ali su 
se stanari pobunili te će biti postavljena blizu igrališta u Dobriše Cesarića. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje te se slaže sa prijedlogom 
 
 
Vijećnica Matković kaže da je u ulici Srdoči, u slijepom odvojku prema dječjem vrtiću, puno parkiranih 
automobila te da  ne mogu proći niti kamioni Čistoće niti automobili majki koje provode djecu u vrtić 
na način da ne voze po suprotnom prometnom traku. Predlaže da se pozove policija i kažnjava 
nepropisno parkiranje. Vijećnici se slažu sa prijedlogom. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Predsjednik vijeća kaže da je škola počela a da još uvijek nisu vraćeni usporivači prometa u vidu 
ležećih policajaca u Ulici Ante Modrušana koji su skinuti sa dozvolom i po uputi Rijekaprometa zbog 
građevinskih radova na obližnjem gradilištu i čestog prolaska teške mehanizacije koji su ih izbacivali 
iz ležišta. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje, uputit će se upit nadležnim službama 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:43 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 

 

Zapisničar – referent za 

mjesnu samoupravu: 

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč Prpić 

 


